

STEPS TO PRAYER

11/20/2021

Luke 11:1-4

Now it came to pass, as He was praying in a certain place, when He ceased, that one of His disciples said to Him, “Lord, teach us to pray, as John also taught his disciples.”² So He said to them, “When you pray, say: Our Father in heaven, Hallowed be Your name. Your kingdom come. Your will be done on earth as it is in heaven.³ Give us day by day our daily bread. ⁴ And forgive us our sins, For we also forgive everyone who is indebted to us. And do not lead us into temptation, But deliver us from the evil one.”

祈祷的步骤

11/20/2021

路加福音 11:1-4

1 耶稣在一个地方祷告，祷告完了，有个门徒对他说：“求主教导我们祷告，像约翰教导他的门徒。” 2 耶稣说：“你们祷告的时候，要说：‘我们在天上的父，愿人都尊你的名为圣，愿你的国降临，愿你的旨意行在地上，如同行在天上。 3 我们日用的饮食，天天赐给我们。 4 赦免我们的罪，因为我们也赦免凡亏欠我们的人。不叫我们遇见试探，救我们脱离凶恶。’”

STEPS TO PRAYER

STEP 1

REPENTANCE & ASKING FOR FORGIVENESS

- Types of sins we need to ask forgiveness -
 - As it relates to God (e.g. presumptuous sins, pride, idolatry, disobedience)
 - As it relates to others (slander, judgmental, critical)
 - As it relates to self (unforgiveness, bitterness, generational)
- Proper way/address to Start Prayers – Always Father, in the name of Jesus
- Covering of the Blood of Jesus

○ *Bible Verses: Isa 59:1-2; Mic 3:4; Mat 22:36-40; 1John1:7-9 & Rom 5:9; Heb 6:4-6; Mat 6:14-15; Heb 4:16; John 16:23*

祈祷的步骤

第一步

忏悔和请求赦免

- 需要请求赦免的罪的类型 ——
 - 与神有关的（如：自以为是的罪，骄傲，拜偶像，不顺服）。
 - 与他人有关的（诽谤、论断、挑剔）
 - 与自己有关的（不饶恕、苦毒、世代遗传）。

- 开始祷告的正确方式/对象——永远是父，以耶稣的名义

- 耶稣宝血的遮盖
 - 圣经经文： 赛59:1-2； 弥3:4； 太22:36-40； 约一1:7-9和罗5:9； 来6:4-6； 太6:14-15； 来4:16； 约16:23